

## Luncheons and Other Events 午餐會及其他活動

21 January 2019  
2019 年 1 月 21 日

The Association invited Mr. Parash Jain, Head of Transport Research, Asia Pacific, HSBC to speak at our Annual Analyst Lunch. The lunch sponsor, Mr. William Fairclough of Wah Kwong Maritime Transport Holdings Ltd (Photo R-1), presented a souvenir to Mr. Jain on behalf of the Association.

香港上海滙豐銀行亞太區運輸業研究主管 Parash Jain 先生出席協會年度市場分析午宴並發表講話。圖為午宴贊助單位華光海運控股有限公司首席商務官 William Fairclough 先生(中右 1)代表協會致送紀念品。



13-15 February 2019  
2019 年 2 月 14-15 日

The Association paid a CNY visit to Government Authorities in Beijing to exchange views on regulatory policies and the ICS China Liaison Office.

協會新年赴京拜年。拜訪期間，協會與多家政府機關就海事法規等事項進行了商談。



**Hong Kong and Macau Office of the State Council**  
**國務院港澳辦**

Picture L-R

Mr. Liu Wenda (Deputy Director of Exchange), Ms. Sandy Chan (Managing Director of HKSQA), Mr. Huang Liuquan (Deputy Minister), Mr. Zhou Liliang (Deputy General Manager of COSCO Shipping (Hong Kong) Co., Limited) and Mr. Gilbert Feng (Deputy Director of HKSQA).

圖左起：劉文達副司長(港澳辦交流司)、陳佩珊董事總經理、黃柳權副主任、周黎亮副總經理(中遠海運(香港)有限公司)及馮佳培副總監。

**Office of Hong Kong, Macau and Taiwan Affairs,**  
**The Ministry of Transport**  
**交通運輸部港澳台辦**

Ms. Sandy Chan presenting an ICS publication to Mr. Shan Hongjun, Deputy Director.

陳佩珊董事總經理向單紅軍副司長介紹國際航運公會。



## Luncheons and Other Events 午餐會及其他活動



### **China Maritime Safety Administration (MSA)** **中國海事局**

Visit to Mr. Cao Desheng, the Director and his colleagues.  
拜訪曹德勝局長及其高級同僚。

### **The Office of the HKSAR Government in Beijing**

#### **香港特區政府駐北京辦事處**

Visit to Mr. John Leung, the Director (middle) and Mr. Desmond Wong, Senior Administrative Officer (right),  
拜訪梁志仁主任(圖中)及高級政務主任黃志珩先生(圖右)。



20 February 2019  
2019年2月20日

Mr. Jack Hsu, the Association Chairman led a delegation to pay a CNY visit to Mdm Qiu Hong, Deputy Minister of CPG Liaison Office in HKSAR.

協會主席許積臯先生率協會代表團新春拜訪中聯辦副主任仇鴻女士。

22 February 2019  
2019年2月22日

The delegation paid a CNY visit to the Commissioner Office of the Ministry of Foreign Affairs in the HKSAR and was received by Mr. Yang Yirui (middle), the Deputy Commissioner.

協會主席許積臯先生率協會代表團新春拜會外交部駐港特派員公署楊義瑞(圖中)副特派員。





## Luncheons and Other Events 午餐會及其他活動

---



25 February 2019  
2019年2月25日

Association Chairman Mr. Jack Hsu hosted a welcome lunch for new members  
許積臯主席宴請新會員



4 March 2019  
2019年3月4日

Association Chinese New Year Luncheon jointly hosted with the Association's China Sub-Committee  
中國委員會聯辦春茗聚餐

Mr. Kenneth Koo, Chairman of the Association's China Sub-Committee together with the Vice Chairman Ms. Linda Lam and other China Sub-Committee members proposed a toast at the Association CNY Luncheon.

中國委員會主席顧建剛先生(圖中)與副主席林群女士及其他中國委員會成員到台上祝酒。